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Sprawozdanie z działa|ności Komisji Rewizyjnej w II półroczu 2009 roku

Komisja Rewizyjna Rady Gminy V kadencji obradowała w 2009 roku w składzie:

Geńruda Proksa _ przewodnicząca

F'ranciszekGiecek -wiceprzewodniczący,

Krrysztof Glajcar - członek

Karol Krawiec _ członek

Dariusz Orawiec _ członek

W okesie sprawozdawczym Komisja pracowała w oparciu o plany pracy przygotowane II

półrocze 2009 roku zatwierdzony uchwałą nr XXXII/27 4/09.

W tym czasie odbyła 7 posiedzeń, z czego 2 wspó|ńe z pozostałymi komisjami stałymi'

OBECNOSCI:

Gertruda Proksa 100%

Dariusz Orawiec 1nieobecnośó

KrzysŹof Glajcar r00%

Karol Krawiec 100%

Franciszek Giecek 100%

OMOWIONOTEMATY:

- zaopiniowanie wykonania bu dżrtu gminy za I półrocze 2009 r . ,
_ kontrola rea|izaĄi uchwały Rady Gminy n XL|Y l37 5/06 w sprawie uchwalenia

regulaminu utrzymania czystości i porządku w Gminie Goleszów,

_ kontrola wykorzystania środków budżetowych wydanych nabieżące remonty w obieklach

oświatowych.

* kontrola wykorzystania sal gimnastycznych onz basenu wraz z kontrolą pobielanych za

to opłat _ wizja lokalna.

- sprawdzenie kosztorysów malowania 2 klas w SP Goleszów na kwotę 5 903,37 ń'

_ sprawdzenie kosŹorysu budowy czterech schodów przy SP w Goleszowie Równi na

kwotę 3 400 Zł _ temat ten omówiono dwrrkrotnie,
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;

_ kontrolawykorzystaniapomieszczeńgminnych'

_ analiza proj ektu budżetu na 20 1 0 rok.

WNIOSKI:

W trakcie posiedzeń sformułowano wnioski, które na bieżąco były przedkładane wójtowi

Gminy oraz Radzie Gminy.

Data Dosiedzenia Wnioski

19 sierpnia 2009
Komisja sformułowała wniosek do Komisji Rozwoju Gospodarczego' ochrony
Środowiska i Rolnictwa o analizę i modyfikację zapisów uchwały w sprawie
uchwalenia regulaminu utrzymalia czystości i polz4dku w Gminie Gol eszów.

22 września 2009 r.

Należy spisać wszelkie usterki budowlane gimnazjum w Goleszowie, a następnie
zorganizować spotkanie projektanta budynku, r,vykonawcy, inspektora nadzoru oraz
pracownika urzędu gminy w sprawie przedyskutowania przycryn powstania usterek
iak i sposobu ich usunięcia.

27 paździemika f009 r.
Komisja skierowała wniosek do dyrektorów szkół by gromadzili zawsze minimum 3
oferty cenowe wraz z kosztorysami na prace wykonywane w placówkach
oświatowych.

18 listopada 2009 r.

1. Komisja wnioskowała o zwiększenie nadzoru dyrekcji SP w Goleszowie nad
kięrownikiem filii szkoły w Goleszowie Równi.

2. Sformułowano także wniosek o coloczne przekazywanie protokołów
pokontrolnych budynków szkół do Komisji Edukacji, Kulfury, Sportu i ochrony
Zdrovia.

Do pozostałych kontroli Komisja nie wniosła żadnych uwag ani nie sformułowała żadnych

wniosków pokonholnych.

Kaide posiedzenie było protokołowane a szczegółowe informacje dotyczące pracy Komisji są

udostępniane w U rzędzie Gminy oraz na stronie internetowej www.goleszow.biD.net.pl

Pzewod niczący Komisji

Geńruda Proksa


